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Garant komisie :  Soňa Baránková 
Online ostatní prítomní : Ing. Gabriela Chorvátová – zastupujúca za Ing. Romana Jaroša z MHSL 
                 
Program: 
1. Úvod.  
2. Majetkové prevody.  
3. Odpovede na požiadavky občanov a poslancov z minulého obdobia. 
4. Nové požiadavky občanov a poslancov. 
5. Rôzne, diskusia. 
6. Záver. 

 
K JEDNOTLIVÝM BODOM PROGRAMU: 
 

1. ÚVOD :  
 Predseda VMČ SEVER Mgr. Miloslav Baco online privítal prítomných členov VMČ a ostatných 

prítomných. Skonštatoval, že výbor je uznášaniaschopný, online prítomní sú šiesti členovia, JUDr. 
Smolka sa online pripojil neskôr. Následne prečítal body programu a vyzval prítomných poslancov 
na doplnenie bodu programu. Zmena programu bola navrhnutá Ing. Mičegom nasledovne: aby sme 
toto rokovanie presunuli na normálne prezenčné rokovanie za účasti občanov, cituj.: „ak si ich 
vážime, treba povedať veci, ktoré nás v našej mestskej časti trápia a chceme ich následne riešiť. Aj 
ako poslanec Trenčianskeho samosprávneho kraja zasadáme normálne, žiadnou formou online“.   
Predseda Baco navrhol, aby prítomní poslanci online zahlasovali k tejto zmene programu, ale po 
vzájomnej diskusii nedošlo k zhode medzi poslancami, aby sa rokovanie, ktoré bolo zvolané v rámci 
rokovacieho poriadku dalo zmeniť, ... jediná možnosť je spraviť mimoriadne VMČ SEVER, následne 
to oznámiť a vyvesiť v zmysle platného rokovacieho poriadku výborov mestských častí. Diskusiu 
ukončil predseda Baco, že ho tiež neteší takého online rokovanie a bude rád, keď sa budeme môcť 
stretnúť už normálne. Poslanec Petrík dodal, že o takejto zmene programu sa nedá hlasovať,... 
poslanec Trepáč sa priklonil k prezenčnému stretnutiu v mesiaci marec, ktoré má byť v KS Kubrá 
a vyslovil želanie, že najbližšie rokovanie by sme sa mohli stretnúť s občanmi naživo priamo 
v kultúrnom centre za dodržania všetkých protipandemických opatrení.  

 
 
 
 
 

Online prítomní členovia VMČ SEVER : 
Predseda výboru    

Mgr. Miloslav Baco 
Členovia výboru : 

Ing. Miloš Mičega  Bc. Martin Trepáč 
Mgr. Kamil Bystrický JUDr. Martin Smolka 
Ing. Ladislav Matejka 
Mgr. Martin Petrík   
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 Predseda Baco dal o návrhu hlasovať:  
 
Uznesenie 04/02/22: VMČ Sever schvaľuje doplnenie návrhu poslanca Mičegu, aby bol program 
rokovania VMČ SEVER zrušený.  
HLASOVANIE :  
Za : 1 (Mičega)   Proti : 0      Zdržali sa : 4 (Baco,  Matejka, Trepáč, Petrík) 
Nehlasoval: 1 (Bystrický) 
Uznesenie nebolo schválené.  
 
 Ing. Mičega v rámci diskusie o programe rokovania navrhol doplniť ešte jeden bod programu a to 

voľba hlavného kontrolóra mesta Trenčín. Na margo veci uviedol, že 16. decembra 2020 bolo prijaté 
uznesenie mestského zastupiteľstva, ktorým sme vyhlásili voľbu s tým, že za deň volieb bol určený 
deň 27. január a mestské zastupiteľstvo sa z dôvodu pandemickej situácie nekonalo. Tým pádom táto 
voľba sa neuskutočnila. Súčasne doplnil, že hlavnej kontrolórke Libuši Zigovej malo v poradí druhé 
funkčné obdobie skončiť v marci minulého roka.  

 
 Predseda Baco dal o návrhu hlasovať – kto je za doplnenie bodu programu VMČ SEVER a to voľba 

hlavného kontrolóra Mesta Trenčín? 
 
Uznesenie 05/02/22: VMČ Sever navrhuje doplniť bod rokovania VMČ SEVER a to voľba hlavného 
kontrolóra Mesta Trenčín.  
HLASOVANIE :  
Za : 2 (Mičega, Matejka)  Proti : 0      Zdržali sa : 2 (Baco, Petrík) 
Nehlasovali: 2 (Bystrický, Trepáč) 
Uznesenie nebolo schválené.  

 

Uznesenie 06/02/22: VMČ Sever online schvaľuje program rokovania tak ako bol navrhnutý. 
HLASOVANIE :  
Za : 5 (Baco, Matejka, Petrík, Trepáč, Bystrický) Proti : 0     Zdržal sa : 1 (Mičega) 
Uznesenie bolo schválené.  
 
 

2. MAJETKOVÉ PREVODY:  
 

1/ MHSL žiada VMČ SEVER o vyjadrenie k prenájmu časti pozemkov nachádzajúcich sa v areáli 
letného kúpaliska na Ostrove za účelom umiestnenia vlastných predajných zariadení určených na 
predaj občerstvenia, nápojov, mrazených výrobkov a na poskytovanie služieb – zábavných atrakcií. 
Predpokladaná dĺžka zmluvného vzťahu bude od júna 2022 do začiatku septembra 2022 – 80 
prevádzkových dní. Konkrétne sa jedná o: 
- Prenájom časti pozemku v areáli letného kúpaliska A 
- Prenájom pozemku (parc. č. 1560/3) v areáli letného kúpaliska B 
- Prenájom pozemku (parc. č. 1560/4) v areáli letného kúpaliska D 
- Prenájom pozemku (parc. č. 1070 k. ú. Zamarovce) v areáli letného kúpaliska E 
Všetky v zmysle majetkového prevodu zo dňa 24.1.2022 pod č. s. MHSL/2022 
 

 Poslanec Trepáč  sa opýtal, či majú k dispozícii ceny za minulý rok, odpovedané bolo, že ceny 
zostávajú rovnaké ako minulý rok  
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Uznesenie 07/02/22: VMČ SEVER odporúča prenájom časti pozemku v areáli letného kúpaliska A v 
zmysle návrhu zo dňa 24.1.2022 tak ako bol predložený.  
HLASOVANIE :  
Za : 4 (Baco, Petrík, Trepáč, Bystrický)  Proti : 0  Zdržali sa : 2 (Mičega, Matejka) 
Uznesenie bolo schválené. 
 
Uznesenie 08/02/22: VMČ SEVER odporúča prenájom pozemku v areáli letného kúpaliska B v zmysle 
návrhu zo dňa 24.1.2022 tak ako bol predložený.  
HLASOVANIE :  
Za : 5 (Baco, Petrík, Trepáč, Bystrický, Matejka) Proti : 0 Zdržali sa : 1 (Mičega) 
Uznesenie bolo schválené. 
 
Uznesenie 09/02/22: VMČ SEVER odporúča prenájom pozemku v areáli letného kúpaliska D v zmysle 
návrhu zo dňa 24.1.2022 tak ako bol predložený.  
HLASOVANIE :  
Za : 4 (Baco, Petrík, Trepáč, Bystrický)  Proti : 0  Zdržali sa : 2 (Mičega, Matejka) 
Uznesenie bolo schválené. 
 
Uznesenie 10/02/22: VMČ SEVER odporúča prenájom pozemku v areáli letného kúpaliska E v zmysle 
návrhu zo dňa 24.1.2022 tak ako bol predložený. Pozn. tento prenájom nebol vysúťažený, tento pozemok 
nebol minulý rok obsadený.  
HLASOVANIE :  
Za : 4 (Baco, Petrík, Trepáč, Bystrický)  Proti : 0  Zdržali sa : 2 (Mičega, Matejka) 
Uznesenie bolo schválené. 
 
 Poslanec Petrík sa opýtal, či sú dané sumy vrátane energií, bolo odpovedané, že energie sú naviac, 

je tam zarátané aj navýšenie za rok 2022, ceny sú na úrovni predchádzajúceho roka, ktoré majú ešte 
na tento rok zazmluvnené.   

 
 Poslanec Smolka sa online pripojil k zasadnutiu VMČ SEVER 
 

3. ODPOVEDE NA POŽIADAVKY OBČANOV A POSLANOV Z MINULÉHO OBDOBIA: 
 
 Poslanec Trepáč poďakoval pánovi riaditeľovi z MHSL, ktorý sa online pripojil za vybavenie 

požiadavky dažďovej vpuste nad domom smútku a poslanec Baco tlmočil poďakovanie obyvateľov 
za odvodnenie pri kultúrnom dome 

 

4. NOVÉ POŽIADAVKY OBČANOV A POSLANCOV: 
 

 požiadavky poslancov: 
1100 Poslanec Trepáč žiada opraviť výtlky a povrch v okolí námestia v Kubrici.  
1101 Poslanec Trepáč žiada opraviť chodník pri MHD ZŠ Kubranská.  
1102 Poslanec Trepáč žiada zistiť stav existujúceho osvetlenia ihriska v ZŠ Kubrej. Kto má na 

starosti opravy osvetlenia v areáloch školských zariadení a kultúrnych stredísk? Koľko finančných 
prostriekov by stála oprava osvetlenia športoviska v ZŠ Kubranská? Po vykonaní obhliadky požadujem 
zvoliť vhodné riešenie a sfunkčniť osvetlenie tak, aby mohlo byť využité podľa potreby. 

1103 Poslanec Trepáč požaduje opravu chodníka na autobusovej zastávke pred OC MAX ako 
prioritu. Chodník je havarijnom stave a ide o strategické miesto.  
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1104 Poslanec Trepáč opakovane žiada o výmenu a vyčistenie dažďovej vpuste na MK k cintorínu 
v Kubrej. Dažďová vpusť je dlhodobo neudržiavaná, nefunkčná a zarastená, všetky nánosy spolu 
s vodou vyplavuje pred kostol a k hlavnej ceste. Požiadavka nebola realizovaná a podľa vyjadrenia 
MHSL bola vpusť opakovane vyčistená.  

1105 Poslanec Trepáč žiada o odstránenie náletových drevín a burín na MK k cintorínu v Kubrej.  
1106 Poslanec Trepáč žiada zorganizovať obhliadku v našej mestskej časti SEVER za účelom 

doplnenia verejného osvetlenia, opravy výtlkov a dažďových vpustí.  
1107 Poslanec Bystrický žiada o opravu výtlkov smerom od zimného štadióna do mesta za 

autobusovou zastávkou. 
1108 Poslanec Baco žiada za obyvateľov ulice Gagarinova vybudovať nové stojisko polopodzemných 

kontajnerov. Prosí o preverenie, či je na spomínanom mieste v budúcnosti možné umiestniť nové 
stojisko.  

1109 Poslanec Trepáč žiada opraviť osvetlenie kostola v Opatovej.  
 

5. RÔZNE, DISKUSIA:  
 
 Mgr. Bystrický v rámci diskusie sa opätovne vrátil k zasadaniu online výboru, že samozrejme je 

lepšie zasadať prezenčne, nie online,  ale je to v kompetencii predsedu, akou cestou ísť, aby sme sa 
na tom zhodli všetci, ..... a ja jeho rozhodnutie budem rešpektovať.  

 Ing. Mičega zareagoval, že je tu poslanecký zbor, zarazili ho niektoré poznámky na doplnenie bodu 
o voľbe hlavného kontrolóra zo strany kolegov, doplnil, že na najbližšom zastupiteľstve chcel 
zaradiť tento bod a uzniesť  sa tu dnes na tom, že na náš návrh budeme voliť hlavného kontrolóra na 
najbližšom zastupiteľstve a bude to vhodné aj ako dobrý signál pre všetky ostatné mestá, ktoré s tým 
ešte váhajú. Dovysvetľoval, že funkčné obdobie hlavného kontrolóra uplynulo počas krízovej 
situácie a záver útvaru právneho v tejto veci bol taký, že voľba je možná, ale nie je povinná, čiže 
pokiaľ nechceme voliť, tak nemusíme až do času, kedy skončí nielen núdzový stav, ale aj 
mimoriadna situácia s COVID-19. Prečítal všetky mestá, ktoré už túto voľbu absolvovali a ak je tu 
ozaj vôľa byť transparentný v týchto veciach, toto je najmenej, čo môžeme voči občanom a voči 
verejným financiám spraviť. Malo to byť len odporučenie VMČ SEVER, aby bol tento bod zaradený 
už teraz na zastupiteľstve. Doplnil, že aj sám pán primátor na online zasadnutí mestského 
zastupiteľstva zo dňa 1. decembra 2021 vyhlásil citujem:  „My sme pripravení sa tomu seriózne 
venovať a vyhlásiť tú voľbu na najbližšom zastupiteľstve. " 

 Diskusia poslancov sa ešte niesla v tom smere, že v bode Rôzne by sa nemali prijímať uznesenia, 
telefonicky sa Ing. Mičega skontaktoval s vedúcou právneho, či je alebo to nie je možné, v krátkosti 
sa JUDr. Mrázová vyjadrila tak, že v logike veci by sa nemali prijímať uznesenia v bode rôzne, avšak 
nezakazuje sa to, .... 

 Poslanec Bystrický upozornil kolegov, že nebude hlasovať o tomto bode, či VMČ SEVER berie na 
vedomie, že na najbližšom zastupiteľstve vyhlási primátor voľbu hlavného kontrolóra a takisto 
poslanec Petrík vyhlásil, že tiež nebude o tomto hlasovať a o 17.15 h sa odpojil zo zasadnutia VMČ 
SEVER 

 K hlasovaniu poslancov nakoniec o tomto bode návrhu voľby hlavného kontrolóra mesta Trenčín 
došlo, poslanci hlasovali nasledovne: 

 
Uznesenie 11/02/22: VMČ SEVER berie na vedomie, že primátor na najbližšom zasadnutí MsZ vyhlási 
voľbu hlavného kontrolóra mesta Trenčín.  
HLASOVANIE :  
Za : 1 (Mičega)  Proti : 0  Zdržali sa : 3 (Baco, Smolka, Trepáč) 
Nehlasovali:  Petrík, Bystrický, Matejka 
Uznesenie nebolo schválené. 
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6. ZÁVER: 
 

 Mgr. Baco poďakoval prítomným za účasť a ukončil zasadnutie VMČ SEVER  
 Ďalšie rokovanie výboru bude dňa 3. marca 2022 v KS Kubrá.  

 
Čas trvania zasadnutia od 16,00 hod do 17,23 hod.  
 
 
 
 
 
 
Zapísala: Soňa Baránková 
V Trenčíne, dňa 3.02.2022 
 
 
 
 
 

Mgr. Miloslav Baco 
Predseda VMČ SEVER 

          


